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Referat af bestyrelsesmøde 19.10.2021 

 

1. Fremmødte 

Bendte, Kjeld, Jane og Kirsten (referent) 

 

2. Referat af sidste bestyrelsesmøde  

Er godkendt og underskrives. 

 

3. Fællesarbejdet d. 31.10.2021 

Jane sørger for indkøb af de fire paradisæbletræer, som generalforsamlingen vedtog at vi skulle 

have. Hjemtransporten kan måske blive et problem. Vi tager senere stilling til om vi vil have al-

mindelige æbletræer, der er argumenter for og imod. Jane beder planteskolen om vejledning om 

almindelige æbletræer. Kirsten er primus motor på fællesarbejdet og forbereder ny arbejdsliste.  

Der er plads i budget for fællesareal til indkøb af træerne. 

Der er opstået tvivl om hvilke fællesarealer grundejerforeningen vedligeholder og hvilke arealer 
ejerne skal vedligeholde. Reglerne fremgår af hjemmesiden punkterne Fællesarealer og Ordens-

regler samt af lokalplanen og kommunens hjemmeside. Reglerne skal samles sammen og beskri-

ves præcist på hjemmesiden, så der ikke er diskussion om det i fremtiden. Kirsten pudser gamle 

udkast til regler af. Muligvis skal nye ordensregler vedtages af generalforsamlingen. 

 

4. Snerydning 

Grundejerforeningen Platanparkens leverandør af snerydning vender ikke tilbage med et tilbud 

som lovet. Jane kontakter nu Kirkegaard, som er Grundejerforeningen Stadionparkens leverandør. 

 

5. Status på projekterne. 

Stadionparken har nu entreret med SIF Gruppen, som også har homeCharge på deres produktli-

ste. Stadionparken mener vi kan få kan få et bedre tilbud hos dem. Tilbud fra SIF Gruppen er be-

stilt. 

Firmaet onefiber lægger fibernet ned, hvis der er gravet. Det undersøges hvilke betingelser og pri-

ser de har.  

Den 28.10.2021 er der møde med Rasmus Pram Nielsen fra kommunen. Bendte og udvalget del-

tager. Herefter kommer tidsplanen til at ligge nogenlunde fast. 

Der er stemning for at lægge tomrør ned på begge sider af vejen ved de to store plæner. Det vil 

give mulighed for, at plæneklipning i fremtiden kan udføres af robotter.  

Finansieringen. 

Vi håber på at alle kan betale kontant og at vi kan beholde Arbejdernes Landsbank som bankfor-

bindelse. Hvis det bliver nødvendigt at grundejerforeningen optager lån, vil vi forhandle med Nor-
dea. Vi har ikke tilsagn fra generalforsamlingen om optagelse af lån, det vil kræve vedtagelse på 

endnu en generalforsamling.   

 

6. Møderække 

Foreløbig er følgende møder fastlagt:  

Torsdag d. 11.11. kl. 18.30 hos Kirsten. 

 


